
KSK STYRELSEMÖTE 2021 01 18 

Närvarande:  
På Sportan:  Rikard Berglund, Robin Glöggler 
Via Teams: Anna Lindqvist, Jenny Wall, Gustav Lindberg, Jonas Liw, Lillemor Eriksson 
 

1)  GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 
* Robin har pratat med Christer Setterholm ang att vara ungdomsfotbollsansvarig. Återkoppling i mars. 
* Robin har hittat nya 11-manna mål för 46 000 kr + frakt. Styrelsen godkänner inköp av dessa och Lillemor 
försöker få bidrag för dito hos Göranssonska fonderna. 
* Mattias Hansson jobbar på ansökan till Göranssonska för upprusten av fristående längan. 
 

2) EKONOMI 
*Saknar fortfarande bidrag för skidstugan 75 000 kr från Idrottslyftet samt 50 000 kr från kommunen. Finns 
enligt Anna´s noteringar fortfarande 11 000 kr tillgodo hos Dina Försäkringar. Gustav kollar upp detta. 
* Resultatet för föreningen 2020 landar på ca -35 000 kr. Men då är inte en faktura för fotbollsskolan på 
9800 kr inräknad så resultatet blir ca -45 000 kr. Herrarna har nästan lyckats hålla sin budget och deras 
resultat landar på -1500 kr, riktigt bra med tanke på Covid-19! 
*Anna vill ha in budgetförslag från herr och F07. 
 

3) FOTBOLL 
Dam:  Det blev inget damlag anmält 2021. Hoppas kunna fortsätta lika som 2020. 
Herr: Startade med utomhusträningar förra veckan på Jernvallen och är ca 20-25 st på träningarna. Har 11 
nyförvärv. Försäsongsplaneringen är klar med träningsmatcher. Kommer att spela en länsfinal mot 
Hälsingland. Har börjat jaga in sponsring och har redan fått in en hel del. Kommer att påbörja rust av hallen 
utanför omkl.rummet i källarplanet på fristående längan och de har fått sponsring av ett företag som 
kommer att lägga en KSK-logga på golvet i herrarnas omkl.rum. 
Ungdom – F07 jobbar för att få in pengar till träningsläger eller Gothia cup. 
Jonas tar på sig att fylla i enkäten från SvFF ang. spelarutbildningar. 
Förslag på att fixa ett utegym vid Sportan. 
 

4) SKIDOR 
Har 2 träningar i veckan tisdagar och torsdagar och är mellan 15-25 st på varje träning. Är Covid-anpassade 
tävlingar på gång. Nu till helgen i Valbo och helgen efter det i Årsunda. 13/2 har KSK planerat in en tävling för 
åldern 11-16 år. Ev en DM-stafett om det finns snö. Fortsätter sitt jobb med stolpsponsringen. 
Funderar på att försöka få till ett skicross-område som även kan användas för BMX sommartid. 
 

5) COVID-19 
Då vi är juridiskt ansvariga för vår lokaler beslutar mötet att tills vidare inte hyra ut över huvud taget. 
 

6) Dags att göra verksamhetsberättelse för 2020 och verksamhetsplan för 2022. Rikard gör dessa men vill att 
alla till nästa möte funderar på vad vi kan göra för att få fart på föreningen. Tankar och ideèr – vad kan vi 
göra för att locka ungdomar, ledare och folk över lag till KSK?  

 
7) LOKSTÖD – Lillemor har koll på och skickar in detta. 

 

8) COVID-STÖD i IOL – Anna fixar detta. Lillemor skickar sitt underlag till Anna. 
 

9) ÅRSMÖTE 
Kommer att hållas digitalt via Teams 2021-02-08. Anmälan måste göras om man vill delta genom att skicka 

sin mailadress till kansli@kungsgardenssk.se  Då skickar vi ut länk innan mötet så den som anmält sig kan 

delta. Lillemor lägger ut på hemsida och ordnar annons i DinLokalTidning 2 veckor i rad. Valberedningen 

kollar med alla förtroendevalda om de vill bli omvalda eller ej. 

 

10) Nästa möte 2021-02-15 kl  18.30 

 

11) Mötet avslutades 

                                                                                   Vid protokollet:     Lillemor Eriksson 

mailto:kansli@kungsgardenssk.se


 

 

ATT GÖRA: 

RIKARD  * Förbereda verksamhetsplan/berättelse 
                * Jordprov till firman som ska dra el till matchuret 
 

ANNA    * Söka Covid stöd i IOL 

JONAS   * Fylla i enkäten från SvFF angående spelarutbildningar 

ROBIN   * Köpa in nya 11-manna mål 

LILLEMOR   * Söka bidrag från Göranssonska för 11-manna målen 
                     * Skicka in LOK-stöds ansökan 
                     * Skicka underlag för Covid-stöd till Anna 
                     * Kontakta alla förtroendevalda om de vill bli omvalda eller ej. 
                     * Lägga upp om årsmötet på hemsidan 
                     * Beställa annons i DinLokalTidning ang. årsmötet 
 
GUSTAV  * Kolla upp om bidragen för skidstugan 


